
PROTOKÓŁ Nr XXXV/22

z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 27 kwietnia 2022 roku

 

W sesji udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto w sesji uczestniczyli:

1.     Anna Grajko – Wójt Gminy

2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
 

Proponowany porządek obrad:

1.            Otwarcie sesji.

2.            Przedstawienie porządku obrad.

3.            Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Łubnice do realizacji zadań 
związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa.

4.            Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

5.            Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na 
lata 2022-2031.

6.            Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy 
Łubnice do Wiślańskiego Klastra Energii.

7.            Interpelacje i wnioski radnych.

8.            Odpowiedzi na interpelacje.

9.            Wolne wnioski i informacje.

 

Ad. 1

 

P. Przew. – otwieram XXXV sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy obecności 
stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.



 

Ad. 2

 

P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku 
obrad? Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem proponowanego
jw. porządku?

Porządek przyjęto jednogłośnie.

 

 

 

 

Ad. 3

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Łubnice do 
realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 
terytorium tego państwa.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – proszę Państwa odbyło się wspólne posiedzenie komisja, wszystkie projekty 
uchwal były przedstawiane więc wszelkie wyjaśnienia były tam poczynione ale jeśli by były jakieś 
pytania to bardzo proszę. Nie widzę wobec tego przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXV/225/22

w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Łubnice do realizacji zadań związanych z pomocą 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.



15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 4

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXV/226/22

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

Ad. 5

 



P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  
Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXV/227/22

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 6

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i 
przystąpienie Gminy Łubnice do Wiślańskiego Klastra Energii.

Proszę Panią Wójt o przedstawienie uzasadnienia do tej uchwały.

Pani Wójt przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Tak jak mówiliśmy na posiedzeniu wspólnym 
Komisji jedna z gmin a mianowicie Gmina Bogoria nie podpisała tego porozumienia i w związku z 
tym pozostałe 7 gmin, które wyrażają chęć uczestnictwa w Wiślańskim Klastrze Energii musi od 
nowa podejmować te uchwały, których merytoryczna część była już przedmiotem uchwały z 2021 
roku z 30 września.



P. Przewodniczący – czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXV/228/22

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Łubnice do Wiślańskiego Klastra 
Energii.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 7

Brak interpelacji.

 

Ad. 8

Brak odpowiedzi na interpelacje.

 

Ad. 9

 

P. Przew. – wolne wnioski i informacje, bardzo proszę Pani Radna.

P. Soja – ja chciałam w sprawie światłowodu, jest bardzo duże zainteresowanie żeby Gmina 
wystąpiła z wnioskiem do Ministerstwa o zwiększenie tych przyłączy. Informowałam się też 
dowiadywałam w gminie sąsiedniej w Małopolsce tylko tam inna firma robiła i oni we własnym 



zakresie stawiali słupy u nas jest inaczej bo tam były techniczne przeszkody. Żeby Gmina wystąpiła, 
być może jako Gmina do Ministerstwa Cyfryzacji jak Gmina zgłosi to może by to zwiększyli tą ilość, 
bo jest zainteresowanie duże. Myślę, że to by pomogło.

P. Bolon – jak oni to prowadzą słupami?

P. Soja – tak słupami telekomunikacyjnymi albo elektrycznymi.

P. Kowalska – nasza ulica nie była wciągnięta ale zrobiłam mapkę, napisałam

e-maila i dostałam odpowiedź, że przy najbliższym planowaniu zostanie to uwzględnione.

P. Soja – ja też pisałam, wymieniałam cała listę chętnych w tych dwóch miejscowościach, numery 
domów, ponawiałam po 2 miesiącach chyba i do tej pory żadnej odpowiedzi nie otrzymałam.

P. Kowalska – odpowiedź dostałam od razu.

P. Sekuła – oni to ciągnęli przy wszystkich drogach powiatowych.

P. Soja – ale są takie miejscowości gdzie nie ma słupów tylko są wyższego napięcia, myślę, że to by 
było najlepiej jakby Gmina wystąpiła z takim wnioskiem.

P. Wójt – nie ma żadnego problemu żeby Gmina wystąpiła. Za efekty wystąpienia z takim 
wnioskiem nie odpowiadam bo nie wiadomo jaka będzie odpowiedź. Natomiast czy rzeczywiście 
jest to takie duże zainteresowanie żeby się nie okazało, że my wystąpimy a później się okaże, że są 
3 osoby zainteresowane.

P. Soja – no ja nie wiem. U nas jest dosyć sporo, ludzie się dopytują.

P. Bolon – a jaki abonament się płaci Aneta?

P. Kowalska – do zależy jaki internet sobie założysz.

P. Soja – np. główna ulica w Szczebrzuszu i tam za nami jest tylko 1 dom ale jest taka droga 
wewnętrzna gdzie też są zainteresowani. Ale są też całe miejscowości nie ujęte.

P. Wójt – nie ma problemu wystąpimy. Proszę Państwa jeśli jest taki wniosek to rozeznamy, Panie w
inwestycjach rozeznają, które miejscowości były jak gdyby pominięte i z takim wnioskiem 
wystąpimy, że jest zainteresowanie.

P. Szymański – chciałem zapytać czy prace w Lipinach zostały wznowione i jakie są prowadzone?

P. Wójt – jeśli chodzi o rewitalizację miejscowości Łubnice to cały czas są prowadzone prace. 
Wczoraj właśnie odbyło się spotkanie wszystkich osób, które są związane z tym projektem. Jak 
również są otwarte oferty przetargowe na zadania, które jeszcze nie były rozpoczęte czyli budowa 
drogi, budowa boiska, oświetlenie uliczne i monitoring. Tak, że już wszystkie przetargi mamy 
rozstrzygnięte. Natomiast prace zgodnie z tym harmonogramem one cały czas trwają.

P. Przew. – proszę bardzo.



P. Motyl – z czego maja być wykonane uliczki w tych Lipinach? Bo jedni mówią, że z kamienia, 
drudzy z kostki, trzeci mówią nie wiadomo z czego. Chciałem się dowiedzieć bo z kamienia to by się
chyba mijało z celem, bo jak tam wózkiem przejechać?

P. Wójt – proszę Państwa mają być ze specjalnego materiału, który został uzgodniony i na który 
wyraził zgodę konserwator. Bo to nie jest nasze widzimisię, że my sobie powiemy, że tutaj zrobimy 
kostkę albo asfalt tylko to musi być materiał, który jest uzgodniony z konserwatorem i z tego co ja 
wiem nie jest to wygodny w użytkowaniu element bo on przypomina tak jakby kamień

P. Motyl – to będzie źle

P. Wójt – to bardzo proszę rozmawiać z konserwatorem, bo proszę Państwa to co my mamy i jakie 
mamy problemy z ta inwestycją to gdybym wiedziała to w ogóle bym nie występowała o to żeby tą 
inwestycję prowadzić.

Pan Soja – ja chciałem poruszyć problem Kół Łowieckich. Konkretnie jest jakiś nie kontrolowany 
wzrost pogłowia saren, tak że to co sarny robią teraz z agrowłókninami to się w głowie nie mieści. 
Zgłosiłem szkodę do Pana Łowczego to on mi se kazuje moje pole ogrodzić. No to są żarty. W jakim 
my kraju żyjemy. Chciałbym żeby Gmina, no nie wiem komu oni podlegają Wojewodzie, 
Marszałkowi, napisała jakieś pismo czy przysługuje to odszkodowanie za agrowłókninę czy nie a jak 
nie to dlaczego? Przecież to nie może tak być, że szlachta jak se umyśli to se pójdzie ustrzelić sztukę
a jak się skończy rąbanka to sobie ustrzeli następną. Jeśli nie są w stanie kontrolować pogłowia to 
rozgonić to towarzystwo i będzie spokój. Nie będziemy mieli pretensji do nikogo.

P. Przew. – dziękuję bardzo za ten głos. Proszę Państwa z tym głosem spotkałem się już kilkanaście 
razy. Rolnicy bardzo narzekają na temat saren, na temat dzików.

Pan Soja – szkody w agrowłókninie to idą w tysiące.

P. Przew. – dokładnie, rolnik zakłada tą agrowłókninę i w ciągu tygodnia to jest po prostu sito na 
wyrzucenie. Tak nie może być, żeby  nie było żadnej kontroli nad tym wszystkim. Wiadomo, że teraz
sarny się grupują są w stadach po 12, po 9 sztuk.

Pan Soja – po 30 i więcej

P. Przew. – jak takie stado przejdzie przez taką działkę to jest wszystko zniszczone.

P. Gromny – jeszcze zjadają truskawki.

P. Przew. – problem jest taki, że właśnie dobrze by było żeby czy Koło Łowieckie bo nie znam się na 
tych przepisach jakie tam są ale wiem, że np. za odstrzał płaca od 1 sarny prawie 200 zł. nie 
zmusimy takiego myśliwego do odstrzału bo to sa koszty.

P. Kozioł – mamy dzisiaj Radcę Prawnego można go poprosić niech nam udzieli informacji

P. Przew. – no można jak najbardziej

P. Kozioł – wtedy uzyskacie informację taką rzetelną jak trzeba.



P. Bolon – problem nie dotyczy tylko saren ale i dzików i lisów, odstrzał by się przydał szerszy

P. Motyl – kiedy będzie wykończenie tej drogi na górce – poboczy. Mówią ludzie, że zniszczone 
pobocza to jest raz i uzupełnienie oświetlenia będzie w ogóle czy nie?

P. Wójt – proszę Państwa trzeba słuchać co mówiłam, bo mówiłam że zostały wykonane przetargi i 
trzeba zobaczyć gdzie te lampy będą zakładane. Bo proszę Państwa jest taka sytuacja, że ktoś 
wybuduje dom i od razu chce oświetlenie.

Jak przychodzi o decyzję o warunkach zabudowy to oczywiście wiedzą, że tam nie ma dostępu do 
mediów wszystko sobie sam doprowadzi na wszystko się zgadza. Natomiast jak już wybuduje dom, 
dostanie decyzję i pozwolenie na budowę i wybuduje to się okazuje, że później wszystko jest 
potrzebne. Wiadomo, że media są potrzebne i droga, i wszystkie sieci no i oczywiście oświetlenie i 
oczywiście lampa. Natomiast proszę Państwa pamiętajmy o tym, że to jest oświetlenie drogowe. To
nie jest oświetlenie poszczególnych posesji. Jeżeli ktoś a są takie przypadki, jest dużo takich 
przypadków na terenie, że ktoś wybudował dom przychodzi i zgłasza takie zapotrzebowanie, że tam
by się przydała lampa albo żeby przewiesić bo nie w tym miejscu tylko tutaj gdzie jest jego posesja. 
Takie przypadki też są i to wiadomo, że to jest niemożliwe do zrealizowania. Natomiast jeżeli chodzi
o Łubnice to musiałby Pan Sołtys się zainteresować i zobaczyć w inwestycjach, w których miejscach 
te punkty będą realizowane oświetleniowe bo jest również budowana nowa linia w ramach tej 
rewitalizacji i w tedy zobaczyć czy ten konkretny przypadek, o którym Pan mówi czy, który ktoś 
zgłaszał czy on jest ujęty czy po prostu jest po za a ktoś by chciał mieć oświetlone podwórko. Na 
pewno całe Łubnice były ujęte do modernizacji i wręcz do budowy nowych linii energetycznych

P. Bolon – mam takie pytanie często zadawane ostatnio, ile osób przebywa z Ukrainy u nas?

P. Wójt – aktualnie 18 osób, są to kobiety z dziećmi, jeżeli ktoś jest zainteresowany to w Wilkowej 
jest 2 dzieci uczęszczających na zajęcia to co Państwo przeznaczacie w budżecie pieniądze i w 
Gacach jest czworo dzieci.

P. Przew. – proszę bardzo czy ktoś ma jeszcze jakieś pytanie, sprawy informacje?  Nie widzę wobec 
tego dziękuję wszystkim za udział zamykam obrady sesji Rady Gminy w Łubnicach.

 

Sesja trwała 50 minut.

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.

 

 

Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


